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Heizwendelschweißen 

Electro fusion welding 

 
MIT PROTOKOLLIERUNG 

Die Bandbreite der WhiteLine erstreckt sich über den gesamten Heizwendelschweiß-Anwendungsbereich bei PE-, PP- 
und PVDF-Rohren. Es gibt keine Anwendung, die nicht durch ein Gerät aus dem Produktspektrum erfüllt werden kann. 
 
Ob Schweißungen im sensiblen Gasbereich mit Einmessen von GPS-Koordinaten, ob Verbindungen bei kleinsten 
Rohrdurchmessern (z. B.in der Geothermie, z. B. im Sanitärbereich), oder größten Rohrdurchmessern (z. B. im 
Abwasser) – stets bestechen die Modelle durch absolute Zuverlässigkeit aufgrund von mehr als 35 Jahren Erfahrung. 
 

WITH REPORT GENERATION 

The WhiteLine welders cover all areas of application in electro fusion welding of PE, PP, and PVDF pipes with heater coil 
fittings. There is no challenge for which you will not find a welder of the series able to take it on successfully. 
 
Whether it is jointing in the safety-sensitive area of gas networks, including 
accurate recording of geographic data, jointing components with very small diameters (e. g., geothermal or sanitary fitting 
applications) or very large diameters (e. g., wastewater applications)—the welders will always make a 
statement by their unyielding reliability that builds on more than 35 years of developing and manufacturing experience. 
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